
Tistrup Antenneforening 
 
Generalforsamling den 13. marts 2018 i Hodde-Tistrup Hallen 

 

Fremmødte:  Fra bestyrelsen: Bjarne Jensen, Kurt Dam, Therkild Pedersen og  

  Niels Jørn Lyhne 

 Gert Engedal fra GE Teknink 

 2 medlemmer 

 

Formand Bjarne B. Jensen bød velkommen. 

 

1. Valg af dirigent 

Kurt Dam blev valgt som dirigent. 

 

2. Rettidig indkaldelse  

Han konstaterede at mødet var rettidigt og lovligt varslet i henhold til 

vedtægterne. 

 

3. Formandens beretning for 2017.  
Medlemstal:  

Vi var ved udgang af 2017 i alt 436 medlemmer mod 473 medlemmer ultimo 2016. En 

nedgang på 37 medlemmer.  

Pakke fordelingen var ved udgangen af 2017 følgende:  

102 – (112) har valgt grund pakken  

142 – (156) har valgt mellem pakken.  

192 – (205) har valgt den fulde pakke  

Internettet:  

Ved årets begyndelse var der 126 medlemmer tilmeldt Internet og antallet har ligget 

stabilt på dette niveau i hele 2017. Ultimo februar 2018 var der tilmeldt 130 

medlemmer til Internet, så vi ser allerede nu en stigning gå grund af de gode 

hastigheder og priser.  

Kabelafgiften har i 2017 indbragt kr. 16.292 mod kr. 16.463 i 2016, hvilket er på 

niveau med det forventede. Vi forventer, at kabelafgiften vil være på et højere niveau i 

2018.  

Begivenheder i året  

Vi har også i 2017 fået TV- og Radio signaler fra YouSee. Bestyrelsen vurdering er, at 

vi får et godt og stabilt signal fra YouSee.  

I 2017 har vi ikke haft reparationer på ledningsnettet.  

Fremtiden  

Vi har ultimo året lavet ny aftale med YouSee om levering af signal. Dette har medført 

at vi har fået TV-Boksen med, som et gratis tilbud til vore medlemmer. I den 

forbindelse er der afholdt et åbenthus arrangement i Hodde-Tistrup Hallen i januar hvor 

medlemmer kunne afhente TV-Boksen og få svar på spørgsmål. Der afholdes 

yderligere et arrangement lørdag den 31. marts 2018 kl. 10-15, hvor YouSee holder 

med deres bus på torvet.  

Vi har også denne gang forhandlet os frem til nogle meget gode priser på både Radio-

TV signal samt på prisen på kabelafgiften til bredbånd.  

Bestyrelsen besluttede i 2016, at antenneforeningen selv nedtager FM radio signaler for 

de fleste af kanalerne. Dette vil indtil videre også være gældende for 2018.  



Vi afslutter den planlagte udskiftning af vore gamle connectorer i 2018. Udskiftningen 

er udsat fra 2017 pga. forhandlingerne om ny udbyder af programmer og en eventuel 

opgradering af vores antennenet til Docsis 3.1. Bestyrelsen har indtil videre afvist at 

investere i denne opgradering.  

De sidste installationer på Degnevænget vil også blive færdiggjort i 2018.  

Der er ikke andre kendte udfordringer i 2018 ud over, at antennemaster på Lærkevej 

skal efterses for rust.  

Varde og Oksbøl antenneforeninger har afsluttet sammenlægningen af foreningerne i et 

nyt selskab med navnet VoresNet. Vi er stadig med på sidelinjen og en eventuel 

deltagelse i dette samarbejde vil være en mulighed, vi måske skal overveje igen om 

nogle år. En deltagelse i samarbejdet vil betyde, at vi lukker vores egen 

antenneforening. 

Kontingent for 2018  

Pakkepriserne for 2018 er fastsat til:  

 Grund pakken koster kr. 2.170,00 – (2017 kr. 1.925,00) Stigning kr. 245,00.  

 Mellempakken koster kr. 4.395,00 – (2017 kr. 4.125,00) Stigning kr. 270,00.  

 Den store pakke koster kr. 5.910,00 – (2017 kr. 5.535,00) Stigning kr. 375,00  

 

En stor del af prisstigningen skyldes stigning i KODA afgift til Verdens-TV samt 

stigning fra kanaludbyderne.  

På trods af stigningen har vi stadig en meget konkurrencedygtig pris i forhold til andre 

udbydere og vi ligger også på et fornuftigt niveau i forhold til andre foreninger i Varde 

Kommune.   

 

 4. Regnskabets godkendelse 

Bjarne Bollerup Jensen gennemgik regnskabet, som udviste et overskud på kr. 

4.394,- 

Der var ingen forbehold i revisionspåtegningen.. 

Regnskabet blev godkendt 

 

5. Indkomne forslag: 

Der var ingen indkomne forslag.  

  

6.Valg:  

Bestyrelsen: 

Kurt Dam, Therkild Pedersen og Niels Jørn Lyhne, de blev alle genvalgt. 

  

Suppleanter:         

Torben Haahr og Tommy Pedersen blev genvalgt. 

 

7. Valg af revisor: 

       BDO blev genvalgt. 

 

8. Godkendelse af kontingent for 2018: 

Bjarne B. Jensen fremlagde bestyrelsens forslag til kontingent for 2018 



Kontingentet bliver ændret til kr. 550,- ekskl. moms fra tidligere 520,- ekskl. 

Moms. 

Kontingentet for 2018 blev godkendt. 

 

9. Eventuelt 

Der var ingen punkter.  

      

 

Niels Jørn Lyhne 

(referent) 


